
Z Á P I S N I C A 
 

 

z plánovaného zasadnutia Obecného zastupiteľstva obce Staškov konaného dňa 

28. júna 2017 

  
 

 Prítomní podľa prezenčnej listiny:  
Ing. Ladislav Šimčisko, starosta obce  

 

Mgr. Iveta Bartusková, poslankyňa OZ 

Ján Belko, poslanec OZ 

Pavol Ďurkáč, poslanec OZ 

Peter Fuček, poslanec OZ 

Ján Janošec, poslanec OZ 

JUDr. Ľudmila Kvašňovská, poslankyňa OZ 

Terézia Šupčíková, poslankyňa OZ 

 

Ďalej sa zasadnutia OZ zúčastnili: 

Helena Machovčáková, hlavná kontrolórka obce Staškov  

Ladislav Perďoch, vedúci Obecného technického podniku Staškov 

Anna Smrečková, riaditeľka MŠ Staškov 

Mgr. Mária Perďochová, riaditeľka ZŠ Staškov 

 

Program: 

 

  1. Otvorenie zasadnutia 

  2. Schválenie programu rokovania, návrhovej komisie a overovateľov zápisnice. 

  3. Schválenie predloženia žiadosti o nenávratný finančný príspevok za účelom   

      realizácie projektu: „Obecný úrad a kultúrny dom Staškov – zníženie energetickej  

      náročnosti budovy“, Kód výzvy: OPKZP-PO4-SC431-2017-19 

  4. Schválenie predloženia žiadosti o nenávratný finančný príspevok za účelom   

     realizácie projektu: „Podpora predchádzania vzniku biologicky rozložiteľného  

     komunálneho odpadu v obci Staškov, ktorý bude realizovaný obcou Staškov“, Kód  

    výzvy: OPKZP-PO1-SC111-2017-23 

5. Kontrola uznesenia 

6. Materská škola Staškov – Návrh na organizáciu MŠ pre šk. rok 2017/2018 

7. Základná škola Staškov – Návrh na organizáciu ZŠ pre šk. rok 2017/2018 

8. Dodatok č. 3 k VZN č. 8/2013 o výške príspevku zákonného zástupcu dieťaťa na  

    čiastočnú úhradu nákladov v školách a školských zariadeniach obce Staškov  

9. Záverečný účet obce Staškov za rok 2016 

10. Zámer zámeny majetku obce Staškov 

11. Rôzne 

12. Diskusia 

13. Záver 

   



K bodu č. 1: Otvorenie zasadnutia 

 

Plánované zasadnutie Obecného zastupiteľstva obce Staškov sa začalo o 09.00 hod. 

v Zasadacej miestnosti na obecnom úrade. Zasadnutie otvoril a viedol starosta obce Staškov,  

Ing. Ladislav Šimčisko. V úvode zasadnutia privítal všetkých prítomných.  

 

Konštatoval, že zasadnutie OZ Staškov bolo zvolané na základe § 13, ods. 4 písm. a/ zákona 

SNR č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení. Na zasadnutí bolo za začiatku prítomných 7 

poslancov. OZ Staškov bolo schopné právoplatne sa uznášať. 

 

K bodu č. 2: Schválenie programu rokovania, návrhovej komisie a overovateľov 
 

V úvode starosta obce Ing. Ladislav Šimčisko vysvetlil, prečo sa rokovanie posunulo o deň 

skôr – kvôli predkladaniu žiadostí na realizáciu projektov.  

 

Program rokovania nebol pripomienkovaný, ani doplnený, schválený bol v pôvodnom znení.  

 

Návrhová komisia: 

Predseda:  Peter Fuček  

Členovia:  Pavol Ďurkáč, Mgr. Iveta Bartusková 

overovatelia:  JUDr. Ľudmila Kvašňovská, Ján Belko 

 
Písaním zápisnice bola poverená Eva Mravcová, pracovníčka obce Staškov.  

Hlasovanie:  ZA:      Mgr. Iveta Bartusková 

     Ján Belko 

     Pavol Ďurkáč 

     Peter Fuček 

     Ján Janošec 

     JUDr. Ľudmila Kvašňovská 

Terézia Šupčíková 

                                       PROTI:        0                

                             ZDRŽAL SA:       0      

     NEHLASOVAL:     0 

 

K bodu č.  3. : Schválenie predloženia žiadosti o nenávratný finančný príspevok za    

        účelom realizácie projektu: „Obecný úrad a kultúrny dom Staškov –   

        zníženie energetickej náročnosti budovy,“  

        Kód výzvy: OPKZP-PO4-SC431-2017-19 

  
Ing. Ladislav Šimčisko, starosta obce: Podal informáciu o projekte – jednalo by sa 

o zateplenie plášťa budovy, výmena všetkých okien, zateplenie stropu najvyššieho podlažia, 

zateplenie stropu pivníc, vybudovanie bezbariérového vstupu, oprava prístrešku a úprava 

fasády podľa návrhu architekta Jarinu.  

 
O b e  c n é    z a s t u p i t e ľ s t v o    o b c e    S t a š k o v  

 

S CH V Á L I L O 

 



1. Predloženie žiadosti o nenávratný finančný príspevok (NFP) v rámci Výzvy na 

predkladanie žiadostí o nenávratný finančný príspevok z Operačného programu Kvalita 

životného prostredia 2014-2020, vyhlásenej 27.2.2017, Kód výzvy: OPKZP-PO4-SC431-

2017-19, Prioritná os: 4 – Energeticky efektívne nízkouhlíkové hospodárstvo vo všetkých 

sektoroch, Špecifický cieľ: 4.3.1 Zníženie spotreby energie pri prevádzke verejných budov, na 

realizáciu projektu: Obecný úrad a kultúrny dom Staškov – Zníženie energetickej náročnosti 

budovy, ktorý bude realizovaný obcou Staškov. 

 

2. Zabezpečenie realizácie projektu v súlade s podmienkami poskytnutia pomoci; 

 

3. Výšku maximálneho celkového spolufinancovania projektu zo strany žiadateľa vo výške 16 

049,59 € z celkových oprávnených výdavkov vo výške 320 991,86 €, ako aj neoprávnené 

výdavky vo výške 0,00 €, o ktoré bola znížená výška celkových oprávnených výdavkov 

v dôsledku plánovanej úspory energie na vykurovanie a/alebo vytvorenia čistého príjmu 

projektu na základe výpočtu finančnej medzery prostredníctvom finančnej analýzy projektu. 

 

                        Hlasovanie:  ZA:      Mgr. Iveta Bartusková 

     Ján Belko 

     Pavol Ďurkáč 

     Peter Fuček 

     Ján Janošec 

     JUDr. Ľudmila Kvašňovská 

Terézia Šupčíková 

                                       PROTI:        0                

                             ZDRŽAL SA:        0      

     NEHLASOVAL:      0 

 

Návrh bol prijatý. 

 

K bodu č. 4.: Schválenie predloženia žiadosti o nenávratný finančný príspevok za účelom   

                        realizácie projektu: „Podpora predchádzania vzniku biologicky  

                       rozložiteľného komunálneho odpadu v obci Staškov, ktorý bude  

                       realizovaný obcou Staškov.“, Kód výzvy: OPKZP- PO1-SC111-2017-23 

 
O b e  c n é    z a s t u p i t e ľ s t v o    o b c e    S t a š k o v 

 
S CH V Á L I L O 

 

1. Predloženie žiadosti o nenávratný finančný príspevok (NFP) v rámci výzvy na predkladanie 

žiadostí o nenávratný finančný príspevok z programu Kvalita životného prostredia 2014-

2020, vyhlásenej 26. 05. 2017, Kód výzvy: OPKZP-PO1-SC111-2017-23 na realizáciu 

projektu: Podpora predchádzania vzniku biologicky rozložiteľného komunálneho odpadu 

v obci Staškov, ktorý bude realizovaný obcou Staškov. 

 

2. Zabezpečenie realizácie projektu v súlade s podmienkami poskytnutia pomoci. 

 

3. Zabezpečenie finančných prostriedkov na spolufinancovanie realizovaného projektu vo 

výške rozdielu celkových výdavkov projektu a poskytnutého NFP v súlade s podmienkami 

poskytnutia pomoci, t.j. vo výške 5 %, čo predstavuje sumu max. 7 500,00 Eur. 
 



                        Hlasovanie:  ZA:      Mgr. Iveta Bartusková 

     Ján Belko 

     Pavol Ďurkáč 

     Peter Fuček 

     Ján Janošec 

     JUDr. Ľudmila Kvašňovská 

Terézia Šupčíková 

                                       PROTI:         0                

                             ZDRŽAL SA:         0      

     NEHLASOVAL:       0 

 

Návrh bol prijatý. 

K bodu č. 5:  Kontrola uznesenia 

 

Na predošlých rokovaniach OZ bolo uložené: 

 

a) 

Obecnému úradu rokovať s vlastníkmi dotknutých pozemkov a oplotenia v lokalite vyšný 

koniec, v prípade, že oplotenie zasahuje do pozemku, ktorý je majetok obce, a nezasahuje do 

miestnej komunikácie. Zastavanú výmeru obec ponúka na odpredaj. Jedná sa o vlastníkov 

nasledujúcich parciel – CKN 963/1 , CKN 966/1 , CKN 966/3 , CKN 966/4 a CKN 965. 

 

V riešení – úloha trvá. 

 

b) 

Stavebnému úradu obce Staškov začať konanie vo veci odstránenia stavieb na cudzom 

pozemku / pozemok vo vlastníctve obce/ ,  ktoré zasahujú do miestnej komunikácie, nakoľko 

obecné zastupiteľstvo nesúhlasí s dodatočným odpredajom pozemkov. Jedná sa o vlastníkov 

stavieb na nasledovných parcelách -  CKN 1016/4 , CKN 1015/2 , CKN 1013/1 , CKN 614 

a CKN 615.  

 Z tých istých dôvodov vyzvať vlastníka stavieb na nasledovných parcelách – CKN 1062 , 

CKN 1063 , CKN 1064 , CKN 1065 a CKN 1074    na odstránenie oplotenia a zámeny 

pozemku pod hospodárskou budovou.  

 

V riešení - úloha trvá. 

 

c) 

Tomáš Gajdošík a Mgr. Veronika Gajdošíková, Staškov  

Mgr. Kubošek Ján, Staškov  

 Tibor Kuric a Mária Kuricová, Staškov  

Belko Milan, Olešná  

Žiadosť  o začatie konania na odstránenie nelegálnych stavieb na obecnom pozemku. 

Obecnému úradu riešiť situáciu v zmysle žiadosti.  

 

V riešení - úloha trvá. 

 

d) 

Belko Milan Olešná a Ing. Marcela Rebrošová,  

Gajdošík Tomáš a Mgr. Veronika Gajdošíková, Staškov  



Jurgová Oľga, Staškov  

Mgr. Kubošek Ján, Staškov  

Kuric Tibor a Kuricová Mária, Staškov  

Žiadosť o schválenie odvodnenia dažďovej vody na náklady obce Staškov. 

Stavebnej  komisii  vykonať obhliadku  lokality a situácie v zmysle žiadosti.      

 

V riešení - úloha trvá. 

 

e) 
Obecnému úradu pripraviť VZN o určení výšky poplatku v materskej škole 10 € a v školskom 

klube 9 €. Účinnosť VZN od 1.9.2017.  

 

Úloha splnená. Dodatok k VZN bol pripravený, samostatný bod programu. 

 

f) 
Obecnému úradu ukončiť nájomné zmluvy a uzavrieť zmluvy o výpožičke majetku obce 

/nebytové priestory/ pre účely činnosti zložiek pracujúcich v obci.  

 

Úloha splnená.  

 

g) 
Stavebnej komisii vykonať obhliadku a preriešiť situáciu v zmysle žiadosti Petra Baraníka, 

Staškov o zhotovenie betónovho odvodňovacieho žľabu.  

 

Úloha trvá. 

 

h) 

Stavebnej komisii vykonať obhliadku pozemkov parc. CKN 6522/18 o výmere 1446 m2, 

6522/17 o výmere 272 m2, 6522/16 o výmere 208 m2, 6522/13 o výmere 1017 m2, 6522/14 o 

výmere 232 m2, 6522/15 o výmere 75 m2, 6522/3 o výmere 271 m2
  v k. ú. Staškov. Úloha 

splnená. 

 

Pavol Ďurkáč, poslanec OZ: Podal informáciu, že sa boli na túto lokalitu pozrieť. Konštatoval, 

že sa jedná o pekný pozemok – uviedol, že za 5 € ho predať je dosť málo. Navrhol ale, aby sa 

urobil poriadok s ľuďmi, ktorí to v danej lokalite užívajú bez súhlasu obce – v Staškove sa veci do 

poriadku budú dávať, bolo by správne, aby sa táto situácia vyriešila aj tam.  

 

Ing. Ladislav Šimčisko, starosta obce: Konštatoval, že ak sa bude pokračovať opäť súťažou, 

najsprávnejšie bude dať vypracovať na každý pozemok znalecký posudok.  

 

O b e  c n é    z a s t u p i t e ľ s t v o    o b c e    S t a š k o v 
 

U L O Ž I L O 

 

Obecnému úradu  riešiť neoprávnené užívanie pozemkov CKN  6522/13, 6522/17, 6522/16, 

6522/14 a 6522/15  prostredníctvom právneho zástupcu.  

 

                       Hlasovanie:  ZA:      Mgr. Iveta Bartusková 

     Ján Belko 



     Pavol Ďurkáč 

     Peter Fuček 

     Ján Janošec 

     JUDr. Ľudmila Kvašňovská 

Terézia Šupčíková 

                                       PROTI:         0                

                             ZDRŽAL SA:        0      

     NEHLASOVAL:     0 

 

i) 

Obecnému úradu vyzvať COOP Jednotu, spotrebné družstvo Čadca - na vyčistenie 

a pravidelnú údržbu priestorov za Jednotou- Staškov vyšný koniec.  

 

Úloha splnená.  
 

O b e  c n é    z a s t u p i t e ľ s t v o    o b c e    S t a š k o v 

 

Z O B R A L O     N A    V E D O M I E 

 

Obecné zastupiteľstvo uložilo: 

 

a) 

Obecnému úradu rokovať s vlastníkmi dotknutých pozemkov a oplotenia v lokalite vyšný 

koniec, v prípade, že oplotenie zasahuje do pozemku, ktorý je majetok obce, a nezasahuje do 

miestnej komunikácie. Zastavanú výmeru obec ponúka na odpredaj. Jedná sa o vlastníkov 

nasledujúcich parciel – CKN 963/1 , CKN 966/1 , CKN 966/3 , CKN 966/4 a CKN 965.      

Úloha trvá. 

b) 

Stavebnému úradu obce Staškov začať konanie vo veci odstránenia stavieb na cudzom 

pozemku / pozemok vo vlastníctve obce/ ,  ktoré zasahujú do miestnej komunikácie, nakoľko 

obecné zastupiteľstvo nesúhlasí s dodatočným odpredajom pozemkov. Jedná sa o vlastníkov 

stavieb na nasledovných parcelách -  CKN 1016/4 , CKN 1015/2 , CKN 1013/1 , CKN 614 

a CKN 615.  

 Z tých istých dôvodov vyzvať vlastníka stavieb na nasledovných parcelách – CKN 1062 , 

CKN 1063 , CKN 1064 , CKN 1065 a CKN 1074    na odstránenie oplotenia a zámeny 

pozemku pod hospodárskou budovou.  

Úloha trvá. 

c) 

Tomáš Gajdošík a Mgr. Veronika Gajdošíková, Staškov  

Mgr. Kubošek Ján, Staškov  

 Tibor Kuric a Mária Kuricová, Staškov  

Belko Milan, Olešná  

Žiadosť  o začatie konania na odstránenie nelegálnych stavieb na obecnom pozemku. 

Obecnému úradu riešiť situáciu v zmysle žiadosti.  

Úloha trvá. 
 

d) 

Belko Milan Olešná a Ing. Marcela Rebrošová,  

Gajdošík Tomáš a Mgr. Veronika Gajdošíková, Staškov  

Jurgová Oľga, Staškov  

Mgr. Kubošek Ján, Staškov  



Kuric Tibor a Kuricová Mária, Staškov  

 

Žiadosť o schválenie odvodnenia dažďovej vody na náklady obce Staškov. 

Stavebnej  komisii  vykonať obhliadku  lokality a situácie v zmysle žiadosti.      

Úloha trvá. 

e) 
Obecnému úradu pripraviť VZN o určení výšky poplatku v materskej škole 10 € a v školskom 

klube 9 €. Účinnosť VZN od 1.9.2017. Úloha splnená. 

f) 
Obecnému úradu ukončiť nájomné zmluvy a uzavrieť zmluvy o výpožičke majetku obce 

/nebytové priestory/ pre účely činnosti zložiek pracujúcich v obci. Úloha splnená.  

g) 
Stavebnej komisii vykonať obhliadku a preriešiť situáciu v zmysle žiadosti Petra Baraníka, 

Staškov o zhotovenie betónovho odvodňovacieho žľabu. Úloha trvá. 

h) 

Stavebnej komisii vykonať obhliadku pozemkov parc. CKN 6522/18 o výmere 1446 m2, 

6522/17 o výmere 272 m2, 6522/16 o výmere 208 m2, 6522/13 o výmere 1017 m2, 6522/14 o 

výmere 232 m2, 6522/15 o výmere 75 m2, 6522/3 o výmere 271 m2
  v k. ú. Staškov. Úloha 

splnená. 

i) 

Obecnému úradu vyzvať COOP Jednotu, spotrebné družstvo Čadca - na vyčistenie 

a pravidelnú údržbu priestorov za Jednotou- Staškov vyšný koniec. Úloha splnená.  

 

 
                        Hlasovanie:  ZA:      Mgr. Iveta Bartusková 

     Ján Belko 

     Pavol Ďurkáč 

     Peter Fuček 

     Ján Janošec 

     JUDr. Ľudmila Kvašňovská 

Terézia Šupčíková 

                                       PROTI:         0                

                             ZDRŽAL SA:         0      

     NEHLASOVAL:       0 

 

Návrhy boli prijaté.  

 

K bodu č. 6: Materská škola Staškov – Návrh na organizáciu MŠ pre šk. rok 2017/2018 

 

Starosta privítal na rokovaní riaditeľku MŠ v Staškove, pani Annu Smrečkovú.  

 

Anna Smrečková, riaditeľka MŠ Staškov:  Vyjadrila sa k predloženému materiálu. 

Zdôraznila, že škôlka bude otvorená ešte aj prvý prázdninový mesiac, na budúci školský rok 

sú škôlky naplnené.  

 

Materiál mali poslanci OZ zaslaný vopred k nazretiu. 

 

O b e  c n é    z a s t u p i t e ľ s t v o    o b c e    S t a š k o v 

 

S CH V Á L I L O 



 

Návrh na organizáciu Materskej školy Staškov na šk. rok 2017/2018. 
                 

                     Hlasovanie:  ZA:      Mgr. Iveta Bartusková 

     Ján Belko 

     Pavol Ďurkáč 

     Peter Fuček 

     Ján Janošec 

     JUDr. Ľudmila Kvašňovská 

Terézia Šupčíková 

                                       PROTI:         0                

                             ZDRŽAL SA:         0      

     NEHLASOVAL:       0 

 

Návrh bol prijatý.  

 

K bodu č. 7: Základná škola Staškov – Návrh na organizáciu ZŠ pre šk. rok 2017/2018 

 

Starosta privítal na rokovaní OZ riaditeľku ZŠ Staškov, Mgr. Máriu Perďochovú.  

 

Mgr. Mária Perďochová, riaditeľka ZŠ Staškov:  Komentovala predložený materiál. 

Prejedávaný bol aj na rade školy. Oboznámila prítomných, že prvý prázdninový týždeň bude 

fungovať denný tábor pre deti – v rámci CVČ.  

Podala informáciu o projekte, ktorý bol podaný – bola vyhlásená výzva na učebne – 

informačno-komunikačná technológia, jazyková učebňa, vybudovanie knižnice aj s 

vybavením PC, notebooky s interaktívnym dataprojektorom, polytechnická učebňa, úpravy vo 

fyzikálnej učebni...   

 

Materiál mali poslanci OZ zaslaný vopred k nazretiu. 

 

O b e  c n é    z a s t u p i t e ľ s t v o    o b c e    S t a š k o v 

 

S CH V Á L I L O 

 

Návrh na organizáciu Základnej školy na šk. rok 2017/2018. 

                 

                     Hlasovanie:  ZA:      Mgr. Iveta Bartusková 

     Ján Belko 

     Pavol Ďurkáč 

     Peter Fuček 

     Ján Janošec 

     JUDr. Ľudmila Kvašňovská 

Terézia Šupčíková 

                                       PROTI:         0                

                             ZDRŽAL SA:         0      

     NEHLASOVAL:       0 

 

 

Pri tomto bode starosta prečítal predloženú žiadosť Základnej školy: 

 



Žiadosť Základnej školy Staškov o súhlasné stanovisko k prevádzkovaniu školského bufetu 

v priestoroch školy.   

 

Žiadosť bola prerokovaná aj na rade školy.  

 

JUDr. Ľudmila Kvašňovská, poslankyňa OZ: Navrhla cenu nájmu 50 €.  

 

Peter Fuček, poslanec OZ: Konštatoval, že to je málo.  

 

Starosta sa vyjadril k tomu, aby sa malo na pozore, aký sortiment bude deťom ponúkaný. 

 

Návrhmi boli aj suma 30 €/ ročne a 30 €/ mesačne. Poslankyňa JUDr. Kvašňovská navrhla 

100 €/ročne. 

 

O b e  c n é    z a s t u p i t e ľ s t v o    o b c e    S t a š k o v 

 

S CH V Á L I L O 

 

Žiadosť Základnej školy Staškov  o súhlasné stanovisko k prevádzkovaniu školského bufetu 

v priestoroch školy.  Podmienky nájmu - výška nájmu 100 € ročne, na dobu neurčitú, 

výpovedná doba 3 mesiace,  od 1. 9. 2017.      

 

                       Hlasovanie:  ZA:      Mgr. Iveta Bartusková 

     Ján Belko 

     Pavol Ďurkáč 

     Ján Janošec 

     JUDr. Ľudmila Kvašňovská 

Terézia Šupčíková 

                                       PROTI:        Peter Fuček               

                             ZDRŽAL SA:         0      

     NEHLASOVAL:      0 

 

Návrh bol prijatý.  

 

K bodu č. 8: Dodatok č. 3 k VZN č. 8/2013 o výške príspevku zákonného zástupcu dieťaťa   

                       na čiastočnú úhradu nákladov v školách a školských zariadeniach obce Staškov. 

 

Návrh VZN bol poslancom zaslaný vopred k nazretiu. Dodatok bol schválený bez výhrad.  

 

O b e  c n é    z a s t u p i t e ľ s t v o    o b c e    S t a š k o v 

 

S CH V Á L I L O 

 

Dodatok č. 3 k VZN č. 8/2013 o výške príspevku zákonného zástupcu dieťaťa na čiastočnú 

úhradu nákladov v školách a školských zariadeniach obce Staškov. 

                 

                  

                       Hlasovanie:  ZA:      Mgr. Iveta Bartusková 

     Ján Belko 

     Pavol Ďurkáč 



     Peter Fuček 

     Ján Janošec 

     JUDr. Ľudmila Kvašňovská 

Terézia Šupčíková 

                                       PROTI:         0                

                             ZDRŽAL SA:         0      

     NEHLASOVAL:       0 

 

Návrh bol prijatý. 

 

Starosta na rokovaní OZ následne privítal Mgr. Lenku Vrábľovú, ktorá zaslala na OÚ žiadosť.  

 

Mgr. Lenka Vrábľová, Reštaurácia pod OÚ Staškov – žiadosť o opravu prípadne 

rekonštrukciu priestorov WC pre zákazníkov. 

 

Mgr. Lenka Vrábľová, vedúca Reštaurácie pod OÚ: Podala informáciu, že najlepšie by 

bolo vidieť problém na mieste. Najlepšie by to bolo prerobiť celé, dohodnúť sa, aby sa aj ona 

prispôsobila a neorganizovala žiadne akcie a reštaurácia by sa zavrela. Je ochotná zaplatiť  

nájom vopred, aby sa z tohto mohli realizovať tieto opravy.  

 

O b e  c n é    z a s t u p i t e ľ s t v o    o b c e    S t a š k o v 

 

Z O B R A L O     N A    V E D O M I E 
 

Mgr. Lenka Vrábľová, Reštaurácia pod OÚ Staškov – žiadosť o opravu prípadne 

rekonštrukciu priestorov WC pre zákazníkov 

 
 

a zároveň 

 

U L O Ž I L O 

 
Ukladá vedúcemu OTP dať vypracovať rozpočet na opravu hygienického zariadenia v prenajatých 

priestoroch a chodby pred sociálnym zariadením v Reštaurácii pod OÚ. Vedúci OTP dohodne 

termín opravy.     

                       Hlasovanie:  ZA:      Mgr. Iveta Bartusková 

     Ján Belko 

     Pavol Ďurkáč 

     Peter Fuček 

     Ján Janošec 

     JUDr. Ľudmila Kvašňovská 

Terézia Šupčíková 

                                       PROTI:         0                

                             ZDRŽAL SA:         0      

     NEHLASOVAL:       0 

 

Návrhy boli prijaté.  

K bodu č. 9: Záverečný účet obce Staškov za rok 2016 

 

Na rokovanie OZ prišla Bc. Mária Čečotková, účtovníčka obce Staškov. 

 



Bc. Mária Čečotková, účtovníčka obce Staškov: Podala informáciu, že upravené 

hospodárenie obce bolo 36 197 € - tu je potrebná tvorba rezervného fondu.  

 

 Materiál bol poslancom vopred zaslaný k nahliadnutiu. 

 

Peter Fuček, poslanec OZ:  Navrhol, aby obec vstúpila do rokovania s Prima Bankou 

o refinancovaní úverov, prípadnom znížení úrokov úverov z roku 2014. 

 

O b e  c n é    z a s t u p i t e ľ s t v o    o b c e    S t a š k o v 

 

Z O B R A L O      N A     V E D O M I E 

 

Správu audítora za rok 2016. 

 

                       Hlasovanie:  ZA:      Mgr. Iveta Bartusková 

     Ján Belko 

     Pavol Ďurkáč 

     Peter Fuček 

     Ján Janošec 

     JUDr. Ľudmila Kvašňovská 

Terézia Šupčíková 

                                       PROTI:         0                

                             ZDRŽAL SA:         0      

     NEHLASOVAL:      0 

 

O b e  c n é    z a s t u p i t e ľ s t v o    o b c e    S t a š k o v 

 

S CH V Á L I L O 

 

Záverečný účet obce a celoročné hospodárenie bez výhrad.  

 

                       Hlasovanie:  ZA:      Mgr. Iveta Bartusková 

     Ján Belko 

     Pavol Ďurkáč 

     Peter Fuček 

     Ján Janošec 

     JUDr. Ľudmila Kvašňovská 

Terézia Šupčíková 

                                       PROTI:         0                

                             ZDRŽAL SA:        0      

     NEHLASOVAL:     0 

 

O b e  c n é    z a s t u p i t e ľ s t v o    o b c e    S t a š k o v 

 

S CH V Á L I L O 

 

Tvorbu rezervného fondu vo výške 36 197 €.  
 

                       Hlasovanie:  ZA:      Mgr. Iveta Bartusková 

     Ján Belko 



     Pavol Ďurkáč 

     Peter Fuček 

     Ján Janošec 

     JUDr. Ľudmila Kvašňovská 

Terézia Šupčíková 

                                       PROTI:         0                

                             ZDRŽAL SA:        0      

     NEHLASOVAL:     0 

 

O b e  c n é    z a s t u p i t e ľ s t v o    o b c e    S t a š k o v 

 

U L O Ž I L O 

 

Obecnému úradu rokovať s Prima bankou o refinancovaní úverov, prípadne znížení úrokovej 

sadzby – úvery z roku 2014 

 

                       Hlasovanie:  ZA:      Mgr. Iveta Bartusková 

     Ján Belko 

     Pavol Ďurkáč 

     Peter Fuček 

     Ján Janošec 

     JUDr. Ľudmila Kvašňovská 

Terézia Šupčíková 

                                       PROTI:         0                

                             ZDRŽAL SA:        0      

     NEHLASOVAL:      0 

 

K bodu č. 10:  Zámer zámeny majetku obce Staškov 

 

Na rokovanie OZ sa dostavil p. Vincent Baculák, ktorý bol s obcou v jednaní o zámenu 

pozemkov. Pripravený a vyvesený bol aj zámer zámeny.  

 

  Ing. Ladislav Šimčisko, starosta obce: Podal informáciu o tom, že bol s p. Baculákom i na 

tvare miesta. Pán Baculák prišiel s novým návrhom, nakoľko bol aj za stavebným inžinierom, 

a podľa jeho vyjadrenia sa nemôže stavať garáž na pozemku bez prístupu. Pozemok, na 

ktorom je chodník je zelená plocha.  

 

Prítomní sa odobrali spoločne pozrieť na uvedený pozemok.  Zámer nebol prerokovaný, 

prítomní to zatiaľ nechali na dohode, treba pripraviť náčrt. 

 

K bodu č. 1: Rôzne 

 

Ing. Ladislav Šimčisko, starosta obce: Uviedol, že na moste po úprave bude nielen 

hmotnostné, ale aj výškové obmedzenie – budú tam umiestnené rampy výškového 

obmedzenia. 

 

Peter Fuček, poslanec OZ: Konštatoval, že bude potrebné tam potom dať tiež dopravné 

značenie výškového obmedzenia.  

 

 



O b e  c n é    z a s t u p i t e ľ s t v o    o b c e    S t a š k o v 

 

U L O Ž I L O 

 

Obecnému úradu zabezpečiť výškové obmedzenie prejazdu vozidiel po moste k obecnému 

úradu prostredníctvom oceľovej rampy – výška spodnej hrany 2,7 m od vozovky. 

 

 

                       Hlasovanie:  ZA:      Mgr. Iveta Bartusková 

     Ján Belko 

     Pavol Ďurkáč 

     Peter Fuček 

     Ján Janošec 

     JUDr. Ľudmila Kvašňovská 

Terézia Šupčíková 

                                       PROTI:         0                

                             ZDRŽAL SA:         0      

     NEHLASOVAL:      0 

 

Návrh bol prijatý. 

 

Ďalej sa starosta vyjadril k začatiu budovania chodníkov v obci okolo hlavnej cesty. 

 

Ing. Ladislav Šimčisko, starosta obce: Podal informáciu, že s výstavbou chodníkov sa má 

začať po Kronerovom pohári. Spolu s týmto však prichádzajú rôzne komplikácie – treba 

vyriešiť otázku nového oplotenia pre niektoré z rodinných domov.    

 

Vybudovanie nového oplotenia v rámci výstavby chodníkov pre dotknuté rod. domy. Pani 

Urbaníková si žiada náhradu za tuje, ktoré bude treba zrezať. 

 

O b e  c n é    z a s t u p i t e ľ s t v o    o b c e    S t a š k o v 

 

S CH V Á L I L O 

 

a) V rámci výstavby chodníkov vybudovať nové oplotenie pre p. Urbaníkovú, Čulákovú 

a Kováčikovú, bytom Staškov, nižný koniec. 

 

b) Náhradu za odstránenie drevín pre p. Urbaníkovú vo výške 200 €. 

 

                       Hlasovanie:  ZA:      Mgr. Iveta Bartusková 

     Ján Belko 

     Pavol Ďurkáč 

     Peter Fuček 

     Ján Janošec 

     JUDr. Ľudmila Kvašňovská 

Terézia Šupčíková 

                                       PROTI:         0                

                             ZDRŽAL SA:         0      

     NEHLASOVAL:       0 

 



Starosta čítal predložené žiadosti. 

 

1. Ján Tanistrák, Staškov – Reakcia k uzneseniu obecného zastupiteľstva. 

 

JUDr. Ľudmila Kvašňovská, poslankyňa OZ: Uviedla, že dotyčná má za rodinným domom 

záhradu – tá nie je vysporiadané, pozemok stojí v extraviláne obce. Išlo len o to, aby sa to 

dalo do intravilánu. 

 

Ing. Ladislav Simčisko, starosta obce: Podal informáciu, že jedna vec je územný plán 

a možnosť zástavby,  hranica extravilánu sa tým nerieši – to je katastrálne konanie.  

 

O b e  c n é    z a s t u p i t e ľ s t v o    o b c e    S t a š k o v 

 

Z O B R A L O    N A    V E D O M I E 

 

Ján Tanistrák, Staškov – Reakcia k uzneseniu obecného zastupiteľstva. 

 

Hlasovanie:  ZA:      Mgr. Iveta Bartusková 

     Ján Belko 

     Pavol Ďurkáč 

     Peter Fuček 

     Ján Janošec 

     JUDr. Ľudmila Kvašňovská 

Terézia Šupčíková 

                                       PROTI:         0                

                             ZDRŽAL SA:         0      

     NEHLASOVAL:       0 

 

Návrh bol prijatý. 

 

2. Rudolf Šamaj a manželka Anna, bytom Staškov – Žiadosť o odvodnenie dažďovej vody. 

 

O b e  c n é    z a s t u p i t e ľ s t v o    o b c e    S t a š k o v 

 

U L O Ž I L O 

 

Stavebnej komisii vykonať obhliadku danej lokality v zmysle žiadosti. 

 

Hlasovanie:  ZA:      Mgr. Iveta Bartusková 

     Ján Belko 

     Pavol Ďurkáč 

     Peter Fuček 

     Ján Janošec 

     JUDr. Ľudmila Kvašňovská 

Terézia Šupčíková 

                                       PROTI:         0                

                             ZDRŽAL SA:         0      

     NEHLASOVAL:       0 

 

 



 

3. Ján Machovčák a Helena Machovčáková, bytom Staškov – Žiadosť o zámenu pozemkov. 

 

O b e  c n é    z a s t u p i t e ľ s t v o    o b c e    S t a š k o v 

 

Z O B R A L O      N A    V E D O M I E 

 

Ján Machovčák a Helena Machovčáková, bytom Staškov – Žiadosť o zámenu pozemkov. 

 

Hlasovanie:  ZA:      Mgr. Iveta Bartusková 

     Ján Belko 

     Pavol Ďurkáč 

     Peter Fuček 

     Ján Janošec 

     JUDr. Ľudmila Kvašňovská 

Terézia Šupčíková 

                                       PROTI:         0                

                             ZDRŽAL SA:         0      

     NEHLASOVAL:       0 

                                                                                     

Návrh bol prijatý. 

                                                                              

4. Peter Kamenišťák a manželka Mária Kamenišťáková, Staškov – žiadosť o zámenu, 

prípadne odpredaj parcely CKN 4815/7. 

 

Ing. Ladislav Šimčisko, starosta obce: Podal informáciu, že toto sa už prejednávalo – jedná 

sa o lokalitu Staškov – Polgrúň, vedľa garáží.  

 

O b e  c n é    z a s t u p i t e ľ s t v o    o b c e    S t a š k o v 

 

S CH V Á L I L O 

 

Peter Kamenišťák a manželka Mária Kamenišťáková, Staškov – žiadosť o zámenu, prípadne 

odpredaj parcely CKN 4815/7. 

 

Hlasovanie:  ZA:      Mgr. Iveta Bartusková 

     Ján Belko 

     Pavol Ďurkáč 

     Peter Fuček 

     Ján Janošec 

     JUDr. Ľudmila Kvašňovská 

Terézia Šupčíková 

                                       PROTI:         0                

                             ZDRŽAL SA:         0      

     NEHLASOVAL:       0 

 

Návrh bol prijatý.  

 

O b e  c n é    z a s t u p i t e ľ s t v o    o b c e    S t a š k o v 

 



S CH V Á L I L O 

 

Stanovisko hlavného kontrolóra k záverečnému účtu za rok 2016. 

 

Hlasovanie:  ZA:      Mgr. Iveta Bartusková 

     Ján Belko 

     Pavol Ďurkáč 

     Peter Fuček 

     Ján Janošec 

     JUDr. Ľudmila Kvašňovská 

Terézia Šupčíková 

                                       PROTI:         0                

                             ZDRŽAL SA:         0      

     NEHLASOVAL:       0 

 

a zároveň 

 

S CH V Á L I L O 

 
Plán kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra na druhý polrok 2017. 

 

Hlasovanie:  ZA:      Mgr. Iveta Bartusková 

     Ján Belko 

     Pavol Ďurkáč 

     Peter Fuček 

     Ján Janošec 

     JUDr. Ľudmila Kvašňovská 

Terézia Šupčíková 

                                       PROTI:         0                

                             ZDRŽAL SA:         0      

     NEHLASOVAL:       0 

 

Návrhy boli prijaté.  

 

Peter Fuček, poslanec OZ: Podal informáciu o postupe žiakov do 3. ligy Sever a dorastenci 

postúpili do 2. ligy. Upozornil na to, že budú na to potrebné ďalšie financie.  

 

Nakoľko bol program rokovania vyčerpaný, starosta vyhlásil rokovanie za ukončené.  

 

 

V Staškove, dňa .............................. 

 

 

 

................................................. 

  Ing. Ladislav Šimčisko 

         starosta obce 

 

 

 



 

.................................................. 

  JUDr. Ľudmila Kvašňovská 
         overovateľ č. I 

 

 

 

 

.............................................. 

            Ján Belko 

         overovateľ č. II 

 

 

 


